富蘭克林證券投資顧問股份有限公司 函

地址:台北市忠孝東路四段87號8樓

聯絡方式:02-2781-0088

受文者:各銀行信託部

發文日期:中華民國 111 年 6 月 22 日 發文字號: (111) 富字第 06-024 號

速別:

密等及解密條件或保密期限:

附件: 共二件

主旨:本公司總代理之富蘭克林坦伯頓全球投資系列-韓國基金(已於 2018 年 5 月 25 日清算)之退稅退款事宜,請 查照。

說明:

一、富蘭克林坦伯頓全球投資系列-韓國基金已於 2018 年 5 月 25 日(「清 算日期」)清算完畢。特此通知近期將依照清算日期持有的基金比例進行 代扣代繳稅款(「退稅」)之退款。詳情請見附件股東通知信函。

二、附件:

- 1. 股東通知信函。
- 2. 股東通知信函中譯本。

正本:各銀行信託部

副本:



Franklin Templeton International Services S.à r.l. Société à responsabilité limitée 8A, rue Albert Borschette, L-1246 Luxembourg B.P. 169, L-2011 Luxembourg Tel. (352) 46 66 67-1

Fax (352) 46 66 76 E-mail: lucs@franklintempleton.com www.franklintempleton.lu

Luxembourg, 22 June 2022

Important information with regards to Franklin Templeton Investment Funds – Templeton Korea Fund (closed on 25 May 2018)

Dear Shareholder,

Further to previous notification issued on 23 February 2018, advising that the Board of Directors of Franklin Templeton Investment Funds (the "Company") took the decision to close the Company's sub-fund, Templeton Korea Fund (the "Sub-Fund"), given its relatively small size, the closure of the Sub-Fund took place on 25 May 2018 (the "Closing Date").

We would like to inform you that further to a withholding tax reclaim filled by the Company back in 2012, covering the years 2005 to 2011, and related to the Sub-Fund (the "Reclaim"), the Company recently received repayment of this Reclaim.

As you were shareholder of the Sub-Fund at Closing Date, we are pleased to inform that you are entitled to the repayment pro-rata to your holding in the Sub-Fund at Closing Date (the "Repayment"). The Repayment will be made in accordance with the payment instructions associated with your account.

To release the Repayment, additional documentation may be required to satisfy the current Anti-Money Laundering regulations. In the event the Repayment cannot be distributed, it will be duly deposited on your behalf with the Caisse de Consignation in Luxembourg, where they will be available for claim for a period of 30 years, after which they will become property of the Luxembourg State.

Need more information?

Your dedicated Client Services Team will be happy to help with any general questions about Franklin Templeton. Just call your local client service team, visit our website at www.franklintempleton.lu or if you need advice about your investment please speak to a financial adviser.

Best regards,

Rafal Kwasny, Conducting Officer

Franklin Templeton International Services S.à r.l.



Franklin Templeton International Services S.à r.l. Société à responsabilité limitée

8A, rue Albert Borschette, L-1246 Luxembourg

B.P. 169, L-2011 Luxembourg

電話: (352) 46 66 67-1 傳真: (352) 46 66 76

電子郵件: lucs@franklintempleton.com

www.franklintempleton.lu

【簡譯中文,僅供參考】

盧森堡·2022年6月22日

富蘭克林坦伯頓全球投資系列-韓國基金(已於 2018 年 5 月 25 日清算)重要資訊

親愛的股東,您好:

先前已於 2018 年 2 月 23 日發出通知,鑒於富蘭克林坦伯頓全球投資系列-韓國基金(「子基金」) 之規模相對較小,富蘭克林坦伯頓全球投資系列基金(「公司」)之董事會決定清算子基金,並已 於 2018 年 5 月 25 日(「清算日期」)清算完畢。

特此通知您·繼公司於 2012 年完成 2005 年至 2011 年與子基金相關之代扣代繳稅款(「退稅」)·公司已於近期收到該退稅的退款。

由於您在截止日期是子基金的股東,我們很高興在此通知您,您有權按您在清算日期持有的子基金 比例獲得退款(「退款」)。退款將按照帳號相關的付款說明進行。

獲取退款可能需要額外的文件以配合當前的反洗錢法規。如果退款無法分配,則公司將代表您將退款正式存入盧森堡的 Caisse de Consignation,該款項領取期限為 30 年,之後將成為盧森堡的國有財產。

需要更多資訊?

富蘭克林坦伯頓客戶服務團隊很樂意為您解答有關富蘭克林坦伯頓基金集團的任何一般問題。您只需致電當地的客戶服務團隊,或者造訪我們的網站 www.franklintempleton.lu。若您需要投資建議,敬請不吝聯絡您的理財顧問。

順祝商祺

Rafal Kwasny, 營運總監 富蘭克林坦伯頓國際服務有限公司